
                                                        Protokół
             III Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 28 grudnia 2006r.

Otwarcia III  Sesji  Rady Gminy Sadlinki  dokonał  Jan Piskor Przewodniczący Rady,  który 
przywitał radnych i zaproszonych gości.
Ad.1
Przewodniczący Rady stwierdził  prawomocność obrad/  w sesji  wzięło udział  15 radnych/ 
oraz przedstawił porządek obrad przesłany radnym. Nikt z radnych nie wniósł uwag.
Radni przegłosowali jednogłośnie następujący porządek posiedzenia:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad.
2. Interpelacje i zapytania radnych.
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Sadlinki na 2006 rok.
4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia miesięcznej diety dla Przewodniczącego Rady 

Gminy Sadlinki.
5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  diet  dla  przewodniczących  organów  wykonawczych 

jednostek pomocniczych.
6. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXVI/213/2006 Rady Gminy 

Sadlinki z dnia 29 września 2006r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Miejskiej Kwidzyn.

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  rocznego  programu  współpracy  Gminy 
Sadlinki  z  organizacjami  pozarządowymi  i  innymi  podmiotami  prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na rok 2007.

8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  regulaminów  określających  wysokość  oraz 
szczegółowe  warunki  przyznania  nauczycielom  dodatku  za  wysługę  lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania 
innych  składników  wynagrodzenia,  a  także  szczegółowe  warunki  obliczania  i 
wypłacania  wynagrodzenia  za  godziny  ponadwymiarowe  i  godziny  doraźnych 
zastępstw, dodatku mieszkaniowego i nagród.

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i 
Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz  Przeciwdziałania  Narkomanii  w 
Gminie Sadlinki na rok 2007.

10. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji.
11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
12. Wolne wnioski.
13. Zamknięcie obrad sesji Rady Gminy.

Ad.2
M.Zdankiewicz  zapytał  czy z nowym rokiem mógłby bywać na początku sesji  radca 
prawny, chociaż przez 10-15 minut. Mógłby wyjaśnić wiele trudnych spraw.
I.Koralewska nawiązując do terminu zamknięcia wysypiska w Karpinach i wywozu do 
Zakurzewa posiada informację, że nie będzie można wsypywać popiołu do pojemników, 
gdyż w zakładzie tym nie będzie przyjmowany.
Z.Krajewski zapytał czy wysłane zostało pismo do sołtysów w sprawie zakazu wywozu 
śmieci do Karpin? Śmieci są wywożone do lasu, co z pojemnikami? Należy mieszkańców 
poinformować.
J.Piskor  poinformował,  że  4  lutego  br.  odbędą  się  wybory  do  Izby Rolniczej,  złożył 
informację w tym zakresie.
Ad.3
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W związku z tym, że zmiany w budżecie są znane, gdyż skarbnik omówiła na posiedzeniu 
komisji, , Przewodniczący Rady odczytał uchwałę Nr III/11/2006 Rady Gminy Sadlinki z 
dnia 28 grudnia 2006r. w sprawie zmian budżetu Gminy Sadlinki na 2006 r.
Za  podjęciem  uchwały  radni  głosowali  jednogłośnie  /pełny  skład  rady  liczący  15 
radnych/.
Ad.4
Wójt zaproponowała  podwyższenie miesięcznej diety Przewodniczącemu Rady Gminy o 
10% tj.814,-zł natomiast kwotę w  wysokości 850,- zł  przedstawili radni na posiedzeniu 
komisji i została przyjęta. Prośba o poddanie pod głosowanie.
Przewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę Nr III/12/2006 Rady Gminy Sadlinki z 
dnia  28  kwietnia  2006r.  w sprawie  ustalenia  miesięcznej  diety  dla  Przewodniczącego 
Rady Gminy Sadlinki.  Za podjęciem uchwały radni głosowali jednogłośnie.
Ad.5
Wójt przedstawiła propozycję podwyższenia diet dla sołtysów o 10% tj. 176,-zł i 198,- dla 
sołtysa w Sadlinkach i zaproponowała przegłosowanie uchwały.
Przewodniczący Rady odczytał uchwałę Nr III/13/2006  Rady Gminy Sadlinki z dnia 28 
grudnia  2006r.   w  sprawie  ustanowienia  zasad  na  jakich  przysługuje  dieta 
przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych.
Uchwała została przegłosowana jednogłośnie.
Ad.6
Wyjaśnień  do  projektu  uchwały  w  sprawie  uchylenia  uchwały  Nr  XXXVI/213/2006 
udzieliła  sekretarz.  Odczytana  przez  Przewodniczącego  Rady  Gminy  uchwała  Nr 
III/14/2006 Rady Gminy Sadlinki z dnia 28 grudnia 2006r.  w sprawie uchylenia uchwały 
Nr  XXXVI/213/2006  Rady  Gminy  Sadlinki  z  dnia  29  września  2006r.  w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejskiej Kwidzyn została podjęta przez radnych 
jednogłośnie.
Ad.7
Wyjaśnień  do  projektu  uchwały  w  sprawie  rocznego  programu  współpracy  z 
organizacjami  pozarządowymi  udzieliła  sekretarz.  Przewodniczący  Rady  odczytał 
uchwałę  Nr  III/15/2006  Rady  Gminy  Sadlinki  z  dnia  28  grudnia  2006r.  w  sprawie 
przyjęcia  rocznego  programu  współpracy  Gminy  Sadlinki  z  organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 
rok 2007 , która została podjęta przez radnych jednogłośnie.
Ad.8
Przewodniczący Rady podał, iż załącznikiem do uchwały jest regulamin wynagradzania 
nauczycieli.  Odczytał uchwałę Nr III/16/2006 Rady Gminy Sadlinki z dnia 28 grudnia 
2006r.  w  sprawie  ustalenia  regulaminów  określających  wysokość  oraz  szczegółowe 
warunki  pracy  oraz  wysokość  i  warunki  pracy  oraz  wysokość  i  warunki  wypłacania 
innych składników wynagrodzenia, a także szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 
wynagrodzenia  za  godziny  ponadwymiarowe  i  godziny  doraźnyh  zastępstw,  dodatku 
mieszkaniowego i nagród. Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Ad.9
Przewodniczący Rady odczytał uchwałę Nr III/17/2006 Rady Gminy Sadlinki z dnia 28 
grudnia 2006r. w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Sadlinki na rok 2007.
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Ad.10
Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłoścnie.
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Ad.11 
Wójt  wyjaśniła  ,  że  Zakład  w  Kwidzynie  może  przyjmować  popiół  w  osobnych 
pojemnikach i umowa również musi być odrębnie zawarta. Nic nie stoi na przeszkodzie 
aby mieszkańcy zawarli umowę z Kwidzynem na odbiór popiołu.
Informacja  do  sołtysów  nie  została  wysłana,  p.Bulkowska  rozda  dzisiaj  sołtysom 
informacje. Zawsze jest obawa, że będą wywożone nieczystości w niedozwolone  miejsca 
gro ludzi nie ma pojemników. Należy mieć umowę z podmiotem wywożącym.
Radca prawny – sesje  odbywają  się  w różnych dniach,  natomiast  radca  przyjeżdża w 
czwartek. Pracownicy przygotowują uchwały i projekty uchwał muszą być parafowane 
przez  radcę.  Nie  da  się  określić  jakie  sprawy wystąpią,  stara  się  osobiście  wyjaśnić, 
chociaż przyznaje iż wszystkiego nie wie. Jeżeli są sytuacje trudne, będziemy zapraszać 
radcę najlepiej na posiedzenie komisji. są sytuacje nieprzewidziane, kiedy nie odpowie, 
ale na kolejnej sesji  wyjaśni. Z radcą można się umówić i wyjaśnić pewne wykładnie. 
Obsługuje pracowników Urzędu i nie będzie słuchał obrad.
E.Gadacz proponuje przegłosowanie aby każdy z mieszkańców miał pojemnik. Spalanie 
folii jest zagrożeniem, coś trzeba zrobić i egzekwować.
Z.Krajewski   odpowiedział,  że  wiemy  jak  ma  być,  nawet  po  1  pojemniku  nie  ma. 
Proponuje aby w tej informacji widniało, że każdy musi mieć pojemnik. Komisja Ochrony 
Środowiska będzie pilnować.
Wójt  występuje  o  wypracowanie  formy  przez  Komisję  Ochrony  Środowiska,  aby 
sprawdzać i dopingować mieszkańców.
B.Krzemień proponuje proste rozwiązanie aby sołtysi przy okazji dostarczania nakazów 
podatkowych spisywali,  kto z mieszkańców nie ma pojemników. Każdego mieszkańca 
zobligować do zawarcia umowy.
S.Surma wyjaśnił , że zgłaszając interpelację w sprawie kontroli w Białkach przez policję 
miał na myśli Białki /góry/.
Przewodniczący  Rady  uważa,  że  zbliża  się  czas  zebrań  wiejskich  i  będzie  okazja 
rozmawiać na tematy pojemników, szamb.
B.Filar   opowiada  się  za  wysyłaniem pism przez  pracowników UG,  w których  m.in. 
będzie zawarta informacja o kontrolach, sprawdzeniu przez komisję posesji.
A.Leśkiewicz proponuje wysłanie okólników do 15 marca ze szczegółową informacją na 
temat  utrzymania  czystości  ,  zapewnienia  pojemników i  okazywania  się  dokumentem 
dotyczącym wywozu.
M.Grzyb odpowiedział, że mieszkańcy doskonale o tym wiedzą.
Wójt proponuje aby w skład komisji weszli radni i pracownicy urzędu.
Ad.12
B.Grzyb zapytał czy będą postawione lampy?
Wójt odpowiedziała, że na ukończeniu jest projekt, realizacja w/w zadania planowana jest 
w roku 2007.
Proponuje zaproszenie na sesję przedstawiciela WZIR w sprawie udzielenia informacji na 
temat wałów przeciwpowodziowych i Wicemarszałka.
M.Grzyb proponuje zapraszanie przedstawiciela Zarządu Dróg Wojewódzkich na każdą 
sesję , może przyjedzie.
Ad.13
Przewodniczący Rady Gminy Jan Piskor złożył radnym życzenia noworoczne i zamknął 
obrady III Sesji Rady Gminy Sadlinki.
Godz.1230.



 


